
Efter 10 års rygning stoppede jeg med hjælp af e cig, det har gjort jeg ikke længere hoster konstant, 

og jeg kan mærke markante ændringer på alle de punkter som rygning ellers hæmmer. 

Jeg synes at det er komplet idioti at skulle lægge restriktioner på den mest effektive rygestop 

metode der nogensinde har eksisteret, uden at have nogen reelle eller sundhedsmæssige årsager, det 

er grænsende til korruption af staten at skulle stoppe dette udelukkende for enten at få flere til at 

ryge igen og derved få flere penge i statskassen, eller også er man i lommen på nogle medicin- eller 

rygestop-firmaer der ser dette geniale middel som en trussel.  
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